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Toivoa Jeesuksen Kristuksen ansiosta
Miksi tarvitsen Jeesuksen Kristuksen apua tullakseni täydelliseksi?

Vanhin J. Devn Cornish seitsemänkymmenen koorumista on sanonut:

Jäsenemme kysyvät usein: ”Olenko ihmisenä kyllin hyvä?” tai ”Onnistunko todella 
pääsemään selestiseen valtakuntaan?” Tietenkään kukaan ei ole ”kyllin hyvä”. Kukaan 
meistä ei pysty koskaan ”ansaitsemaan” omaa pelastustaan, mutta on normaalia miettiä, 
olemmeko me otollisia Herran edessä, ja tällä tavoin minä ymmärrän nämä kysymykset. – –

Saanen puhua suoraan ja selkeästi. Vastaus kysymyksiin ”Olenko kyllin hyvä?” ja 
”Onnistunko?” on ”Kyllä! Sinä tulet olemaan kyllin hyvä” ja ”Kyllä, sinä onnistut, kunhan jatkat 

parannuksentekoa etkä ala selitellä tai kapinoida”. Taivaan Jumala ei ole mikään sydämetön erotuomari, 
joka etsii mitä tahansa syytä sulkea meidät pois pelistä. Hän on meidän täydellinen rakastava Isämme, 
joka haluaa ennen kaikkea saada kaikki lapsensa takaisin kotiin asumaan Hänen kanssaan perheinä 
ikuisesti. Hän todellakin antoi ainoan Poikansa, jotta me emme joutuisi kadotukseen, vaan saisimme 
iankaikkisen elämän! Pyydän teitä uskomaan tähän iankaikkiseen totuuteen ja saamaan siitä toivoa ja 
lohtua. Taivaallisen Isämme tarkoituksena on, että me onnistumme! Tämä on Hänen työnsä ja Hänen 
kirkkautensa. ( J. Devn Cornish, ”Olenko kyllin hyvä? Onnistunko?”, Liahona, marraskuu 2016, s. 32–33)

Mitä voin tehdä tullakseni täydelliseksi Jeesuksen kautta?

Sisar Carol F. McConkie, joka palveli Nuorten Naisten ylimmässä johtokunnassa, on opettanut:

Meidän toivomme pyhyydestä keskittyy Kristukseen, Hänen laupeuteensa ja Hänen 
armoonsa. Jeesukseen Kristukseen ja Hänen sovitukseensa kohdistuvan uskon avulla 
meistä voi tulla puhtaita ja tahrattomia, kun kiellämme itseltämme jumalattomuuden [ks. 
Moroni 10:32–33] ja teemme vilpittömän parannuksen. Meidät kastetaan vedellä syntien 
anteeksisaamiseksi. Sielumme pyhitetään, kun vastaanotamme Pyhän Hengen avoimin 
sydämin. Osallistumme sakramenttitoimitukseen viikoittain. Parannuksen hengessä ja 
haluten vilpittömästi vanhurskautta me teemme liiton, että olemme halukkaita ottamaan 

päällemme Kristuksen nimen, muistamaan Hänet ja pitämään Hänen käskynsä, jotta Hänen Henkensä 
voi aina olla kanssamme. Ajan kuluessa, kun pyrimme jatkuvasti olemaan yhä enemmän yhtä Isän, Pojan 
ja Pyhän Hengen kanssa, me pääsemme osallisiksi Heidän jumalallisesta luonnostaan [ks. 2. Piet. 1:4]. 
(Carol F. McConkie, ”Pyhyyden kauneus”, Liahona, toukokuu 2017, s. 10)

Vanhin Dale G. Renlund kahdentoista apostolin koorumista on opettanut:

Jumala välittää paljon enemmän siitä, millaisia me olemme ja millaisia meistä on tulossa, 
kuin siitä, millaisia olemme joskus olleet. Hän välittää siitä, että me jatkamme yrittämistä. 
(Dale G. Renlund, ”Myöhempien aikojen pyhät jatkavat yrittämistä”, Liahona, toukokuu 2015, 
s. 56)
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